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Vragen GroenLinks
GL begr. 6.1.1 / 6.1.3 Uitstellen omgevingswet

Gesteld door fractie GroenLinks
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 56 en 58

Doelnummer 6.1.1 Omgevingsvisie en 6.1.3 Wettelijk kader voor de fysiek leefomgeving

Vraag Bij het maken van de raming voor 2023 is rekening gehouden met het invoeren van de 
Omgevingswet op 1 januari 2023. Inmiddels weten we dat de Omgevingswet is uitgesteld naar 1 
juli 2023. Heeft het uitstellen van de Omgevingswet nog invloed op de ramingen die gemaakt zijn 
voor de Omgevingsvisie?

Antwoord Het uitstel van de Omgevingswet heeft weinig tot geen impact op de ramingen die zijn gemaakt 
voor de Omgevingsvisie. De Omgevingsvisie is reeds vastgesteld, d.d. 13 september 2021. Het is 
de bedoeling de Omgevingsvisie te updaten, mede op basis van de Regionale 
verstedelijkingsstrategie. Hiervoor is capaciteit en budget gereserveerd. Deze werkzaamheden 
gebeuren onafhankelijk van het uitstel van de Omgevingswet. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Arjan Vedder
Telefoon 4982903
Email a.vedder@zwolle.nl

GL begr. 6.3.1 krediet rotonde Eli Heimanslaan

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 63

Doelnummer 6.3.1 Toekomstbestendige verkeersinfrastructuur

Vraag Een van de projecten waar krediet voor is opgenomen is de rotonde Eli Heimanslaan. In de 
beslisnota voor de raad van 28 oktober 2021 is hiervoor een budget van €550.000 voor de 
financiering van de realisatie opgenomen. In de begroting staat nu een krediet van € 650.000 
opgenomen. Waar komt dit verschil vandaan?

Antwoord In de begroting 2021 (incidenteel bestedingsvoorstel nr. 31) is er reeds een bedrag van € 100.000 
beschikbaar gesteld voor het uitwerken van de voorkeursvariant.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Bert Tory
Telefoon 0384982538
Email

GL begr. 6.4.4 zijn baten Impulsrgeldregeling Klimaatadaptie meegenomen in begroting

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 69

Doelnummer 6.4.4 Klimaat



Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 2 van 11

Vraag Zijn in de begroting de baten meegenomen die komen uit het aanvragen van de 
Impulsgeldregeling Klimaatadaptatie vanuit het Rijk?

Antwoord In de projectfinanciering is rekening gehouden met de bijdrage vanuit het Rijk. Verantwoording 
vindt plaats via het project.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door
Telefoon
Email

GL begr. 7.3.2 is subsidieregeling Elke druppel telt mee meegenomen in begroting

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 80

Doelnummer 7.3.2 afval-, hemel- en grondwaterbeheer

Vraag Is in de begroting de subsidieregeling 'Elke Druppel Telt' meegenomen die op 3 mei 2021 is 
vastgesteld? Hiervoor is een budget van €100.000 gereserveerd dat volgens het voorstel vanuit 
het GRP gedekt zou worden, maar dit is niet terug te lezen in de begroting.

Antwoord Uw raad heeft op 23 mei 2022 ingestemd met de subsidieregeling 'Elke Druppel Telt' en ingestemd 
met het beschikbaar stellen van €100.000,00 en dit te dekken uit het
gemeentelijk rioleringsprogramma. 

In de begroting 2023 is niet expliciet benoemd dat er net als in 2022 € 100.000,- beschikbaar wordt 
gesteld. Jaarlijks wordt het tarief voor de rioolheffing bepaald. In de berekening van de rioolheffing 
2023 is rekening gehouden met de subsidieregeling van € 100.000,-.   
Eind 2021 is het GRP 2022-2027 vastgesteld door uw raad. Op pagina 37 van het GRP is in tabel 
4 de subsidieregeling opgenomen. 

  

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door
Telefoon
Email

GL informatienota Zwolse Energie Monitor 2022 - Gasgebruik voor energieproductie voor bedrijven

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op informatienota Zwolse Energie Monitor 2022

Pagina nummer 4

Doelnummer

Vraag In de toelichting van figuur 1 staat dat gasverbruik voor energieproductie door bedrijven niet is 
meegerekend. Waarom niet? Dat is uitgerekend het gasverbruik dat CO2 uitstoot veroorzaakt, 
ongeacht of dat voor verwarming of elektriciteitsopwekking is. Hoe ziet de grafiek eruit als dat 
gasverbruik wel wordt meegerekend?

Antwoord De Zwolse Energiemonitor is gebaseerd op cijfers uit de regionale (voorheen landelijke) 
Kllimaatmonitor. In 2015 is een nulmeting gedaan en bewust gekozen voor deze weergave om van 
de CO2 uitstoot om dubbeltellingen te voorkomen. De toelichting luidt als. volgt.

De Klimaatmonior telt gasverbruik van energieproduktie niet mee omdat dat gas wordt omgezet in 
elektriciteit en warmte. Men telt wel de CO2 van die elektriciteit en warmte mee, en zou dan dus 
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een dubbeltelling hebben. Stel een gascentrale stoot 100 ton CO2 uit om elektriciteit te maken. 
Dan wordt die 100 ton verdeeld over de elektriciteit die verbruikt wordt. Maar dan moet diezelfde 
100 ton niet ook meetellen daar waar het gas verstookt wordt.
Het gaat om verschil tussen primair en eindverbruik. Primair is een tussenstap naar eindverbruik 
en de Klimaatmonitor stuurt op eindverbruik. Omdat Zwolle wel elektriciteit verbruikt, maar niet of 
nauwelijks opwekt met gas, is die benadering logischer. Zwolle heeft weinig invloed op bv de 
Maximacentrale in Lelystad. Terwijl Zwolle waarschijnlijk wel elektriciteit uit die centrale verbruikt.

Details over de CO2 uitstoot zijn te vinden via deze pagina van de Klimaatmonitor (selectie maken 
voor Zwolle).

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nanette van Dishoeck
Telefoon 06 - 21 31 62 94
Email n.van.dishoeck@zwolle.nl

GL informatienota Zwolse Energie Monitor 2022 - Grafiek en begeleidende tekst

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op informatienota Zwolse Energie Monitor 2022

Pagina nummer 6

Doelnummer

Vraag Kloppen de lijnen in de grafiek wel met de begeleidend tekst? De gestelde groei van 5% in de 
grafiek gaat over de periode van 2015-2025 (ca 6100-6400TJ), maar de berekening van 5937TJ 
gaat over 2020. Dat is een besparing van ca 10% ten opzicht van de lijn naar de doelstelling voor 
2025, maar daarmee zouden we niet op koers liggen voor een besparing van 25% toch? De 
verklaring daarvoor kan evt. gevonden worden in de snellere groei van de stad, maar die is niet 
meegenomen in de grafiek.

Antwoord De lijnen kloppen. De conclusie dat we achterblijven op de realisatie van de doelstelling van 2025 
ook. Dit is deels te verklaren uit de groei van de stad en deels omdat de daling van het 
energieverbruik nog niet sterk genoeg is. We stimuleren vanuit ons programma inwoners en 
bedrijven, maar kunnen ze niet dwingen, ze moeten het zelf doen. De huidige ontwikkelingen 
brengen daarbij extra urgentie waar we ook actief op inspelen met acties en communicatie zoals in 
de Swollenaer en in de wijken. 
Omdat we dit (op dit moment nog) niet in één grafiek kunnen weergeven, lichten we dit in 
woorden bij de grafiek toe.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nanette van Dishoeck
Telefoon 06 - 21 31 62 94
Email n.van.dishoeck@zwolle.nl

GL informatienota Zwolse Energie Monitor 2022 - Betekenis nummers onder grafiek

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op informatienota Zwolse Energie Monitor 2022

Pagina nummer 7

Doelnummer

Vraag Wat betekenen de nummers 1 t/m 6 onder de grafiek? Het kunnen niet de jaren 2018-2023 zijn, 
omdat de gegevens over de meest recente jaren nog niet bekend zijn…

Antwoord Dat zijn de jaren 2015 tot en met 2020. Deze hadden er uiteraard in moeten staan, dus excuus 
daarvoor.

https://klimaatmonitor.databank.nl/content/co2-uitstoot
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Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nanette van Dishoeck
Telefoon 06 - 2131 62 94
Email n.van.dishoeck@zwolle.nl

GL informatienota Zwolse Energie Monitor 2022 - Afname totale energieverbruik

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op informatienota Zwolse Energie Monitor 2022

Pagina nummer 8-9

Doelnummer

Vraag Er wordt in figuur 4 de suggestie gewekt dat tussen 2017 en 2020 het totale energieverbruik per 
woning is gehalveerd, terwijl die in werkelijkheid maar 5% is afgenomen. Waarom is in deze figuur 
(en eigenlijk ook in 5 en 6, hoewel daar wel correct aangegeven) niet gekozen voor een 
representatieve weergaven van de data?

Antwoord De drie genoemde figuren hebben ieder een andere insteek. Figuur 4 gaat over het 
energieverbruik van bedrijven en instellingen in Zwolle en gaat dus niet over woningen. Figuur 5 
geeft het energieverbruik per woning weer en daar is sprake van een daling van 5,7% (in 2020 tov 
2015). Figuur 6 en 7 hebben weer een andere insteek, die zijn bedoeld om inzicht te geven in de 
ontwikkeling van gasgebruik versus  elektragebruik in woningen, de twee onderdelen die samen 
het energieverbruik vormen.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nanette van Dishoeck
Telefoon 06 - 21 31 62 94
Email n.van.dishoeck@zwolle..nl

GL informatienota Zwolse Energie Monitor 2022 - Afname daling stroomverbruik per woning

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op informatienota Zwolse Energie Monitor 2022

Pagina nummer 9

Doelnummer

Vraag Bij deze figuur wordt aangegeven dat een mogelijke verklaring voor het afnemen van de daling van 
het stroomverbruik per woning in figuur 7 te maken heeft met compensatie van gas door elektra. 
Dat is begrijpelijk bij de installatie van warmtepompen e.d. In hoeverre speelt in 2020, maar vooral 
in de nabije toekomst het thuis laden van elektrische voertuigen daar een rol in. Is voorzien hoe dat 
gecorrigeerd/verwerkt kan worden in de toekomstige gegevens? Zolang het om voertuigen gaat 
die fossiele auto’s en scooters vervangen, draagt dat immers bij aan de klimaatdoelstellingen.

Antwoord Het thuis elektrisch laden van auto's speelt daarin zeker ook een rol, maar ook bijvoorbeeld 
elektrisch koken. Wij putten uit de Regionale (voorheen landelijke) Klimaatmonitor die gevoed 
wordt door onder meer gegevens van het CBS. Aan de verdere verbetering van de cijfers voor 
monitoring van de energietransitie wordt continu gewerkt zodat ze zo goed mogelijk de 
ontwikkelingen kunnen weergeven. Het is een correcte conclusie dat je op twee manieren naar de 
ontwikkeling van het elektriciteitsverbruik moet kijken omdat het deels om 'vervanging' gaat. Zeker 
als steeds meer elektriciteit duurzaam opgewekt wordt is dat een positieve ontwikkeling.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Nanette van Dishoeck
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Telefoon 06 - 21 31 62 94
Email n.van.dishoeck@zwolle.nl

GL berap 6.3.1 parkeerzones voor deelfietsen en scooters

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 34

Doelnummer 6.3.1 Toekomstbestendige infrastructuur

Vraag N.a.v de nieuwe vergunningen deelscooters en deelfietsen en overlast van overal mogen 
parkeren. Wordt er al nagedacht over speciale parkeerzones voor deze deelfietsen en scooters?  
Op welk moment komt een evaluatie en te maken keuze hierover (wel) aan de orde?

Antwoord Hier wordt over nagedacht. In 2022 zijn we gestart met een Actieplan Deelmobiliteit. Hierin wordt 
ook de vraag over het aanwijzen/ inrichting van speciale parkeerzones voor deelfietsen en 
deelscooters meegenomen. 
De huidige vergunning voor de deelmobiliteitsaanbieders is ingegaan op 1 juni 2022 en vergund 
voor een periode van maximaal 2 jaar. Voorafgaand aan de afloop van deze periode gaan we het 
huidige concept evalueren en nemen we een besluit of we bij een nieuwe vergunning een andere 
wijze van stallen en parkeren gaan hanteren.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl 

GL berap 6.3.1 mobihubs

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 34

Doelnummer 6.3.1 Toekomst bestendige infrastructuur

Vraag Mobi Hubs 
Er wordt extra geld vrijgemaakt voor voortzetten onderzoek mobihubs. Wat heeft de eerste 
verkenning  opgeleverd?  Is er een tijdpad waarbinnen gewerkt wordt?

Antwoord De eerste verkenning heeft een afwegingskader opgeleverd op basis waarvan een locatiekeuze 
kan worden afgewogen, de invulling (en impact) van met name Centrumhubs kan worden bepaald 
en een integrale afweging kan worden gemaakt welke ambities wel en niet binnen een specifieke 
(Centrum)hub worden gerealiseerd. Hierbij is vooral gefocust op de thema's Mobiliteit, Energie en 
Voorzieningen. De planning is om rond de zomer van 2023 de verdere verdieping van de eerste 
verkenning af te ronden. 

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl 

GL begr. incidentele bestedingsvoorst. flexwonen

Gesteld door fractie GroenLinks

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
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Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 11

Doelnummer Incidentele bestedingsvoorstellen -  € 300.000 Flexwonen nav Coalitie akkoord.

Vraag Ik kan in de stukken verder niets over flexwonen vinden, klopt dat of waar kan ik het vinden? Waar 
is de € 300.000,- voor bestemd?

Antwoord Op webpagina 11 en 12 incidentele bestedingsvoorstellen is onder post 93 flexwonen toegelicht. 
Onderstaand de betreffende tekst: 
In het coalitieakkoord is meerjarig incidenteel (4 jaar) geld beschikbaar gesteld voor het 
ontwikkelen en uitrollen van een aanpak Flexwonen (€ 300.000,- per jaar, totaal € 1.200.000,-). Er 
is nog geen plan ingediend ter invulling van deze middelen. Het is de verwachting dat dit plan in 
het laatste kwartaal 2022 wordt afgerond. Om in 2023 direct te starten met de uitvoering van het in 
ontwikkeling zijnde plan voor flexwonen richten we een concernstelpost in van € 300.000,-.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jan van Dijk
Telefoon 038-4982664
Email j.van.dijk@zwolle.nl

GL berap 6.1.1 stadsscan

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 28

Doelnummer 6.1.1 Omgevingsvisie

Vraag De stadscan staat n.a.v. het coalitieakoord genoemd.
Er staat echter  niet bij wanneer de stadsscan uitgevoerd gaat worden en door wie.

Antwoord Bij vaststelling van de Zwolse Omgevingsvisie op 13 september 2021 is een motie aangenomen 
die oproept tot het doen van een zogenaamde 'Stadsscan'. Dit als onderdeel van een volgende 
actualisatie van de Omgevingsvisie. Daarnaast benoemt de Regionale Verstedelijkingsstrategie 
kwalitatieve verstedelijking in bestaande wijken als ontwikkelmogelijkheid voor de Zwolse 
woonopgave. Dit sluit aan op de bedoeling van de Stadsscan. 

We werken in 2023 aan een aanvulling/update van de Zwolse Omgevingsvisie. De stadsscan is 
één van de bouwstenen hiervoor. Dit jaar maken we een onderzoeksvoorstel hoe de stadsscan 
concreet vorm te gaan geven. Daarbij bepalen we ook of we de scan als gemeente zelf doen of 
dat we een extern bureau inhuren. Uitvoering van de stadsscan is gepland voor het zomerreces 
van 2023.   

Portefeuillehouder Gerdien Rots/Dorrit de Jong

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Arjen Vedder
Telefoon 038-498 2903 
Email a.vedder@zwolle.nl

GL beslisnota begroting 2023 Schone Lucht Akkoord

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op beslisnota begroting 2023

Pagina nummer 9

Doelnummer
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Vraag Naar aanleiding van aanvullend onderzoek luchtkwaliteit de volgende vraag: Het Schone Lucht 
Akkoord beoogt reductie van uitstoot (ultra-)fijnstof en stikstofoxide op meerdere deelgebieden als 
binnenvaart en havens, industrie, houtrook, mobiele werktuigen, landbouw en mobiliteit. Meet het 
voorgestelde onderzoek met snuffelfietsen en Senshagen bovenstaande deelgebieden? Zo, ja 
hoe? Of is de te verwachten data in de praktijk vooral een meting van de uitstoot door mobiliteit? 
Kunt u een toelichting geven op het voorgenomen onderzoek?

Antwoord Het voorgestelde onderzoek met snuffelfietsen en Senshagen meet de luchtkwaliteit op lokaal en 
buurtniveau maar geeft geen informatie over de herkomst van de gemeten stoffen. Het onderzoek 
is daarmee aanvullend op andere onderzoeken en methoden die wel inzicht geven in de bronnen 
van schadelijke stoffen in de lucht. Het onderzoek zal ook participatie bevorderen, milieubewustzijn 
stimuleren en een bijdrage leveren aan monitoring van het beleid. Tenslotte is het mogelijk dat de 
snuffelfiets op individueel niveau een gezondheidsadvies oplevert door het vermijden van routes 
met meer luchtverontreiniging of ondersteunend kan zijn bij met maken van keuzes bij 
mobiliteitsvraagstukken. 

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Cor Blanken
Telefoon 038 498 4181
Email c.blanken@zwolle.nl

GL beslisnota begroting 2023 geheimhouding onbepaalde tijd

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op beslisnota begroting 2023

Pagina nummer 2 

Doelnummer Dictum punt 9

Vraag Onder punt 9 wordt aangegeven dat de door het college voorgestelde geheimhouding geldt voor 
onbepaalde tijd. Er wordt al iets gezegd over over de juridische basis voor de geheimhouding. Kunt 
u uitgebreider aangeven wat de juridische basis is voor het voor onbepaalde tijd geheim verklaren 
en niet voor een bepaalde periode?

Antwoord Het is niet mogelijk te voorspellen wanneer de risico's van lopende zaken uitgewerkt zijn. 
Wanneer er wel sprake zou zijn van een bepaalde tijd, en het termijn zou zijn verstreken maar het 
risico is nog onverminderd van kracht, dan wordt niet gehandeld in overeenstemming met de Wet 
open overheid (WOO).

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Richtsje Tel 
Telefoon 038 498 2513
Email r.tel@zwolle.nl 

GL beslisnota uitkomsten septembercirculaire 2022 vrouwenopvang

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op beslisnota uitkomsten septembercirculaire 2022

Pagina nummer 4 

Doelnummer

Vraag Als ik de tekst goed begrijp verdeelt Zwolle de door het rijk verstrekte middelen over deelnemende 
gemeentes in de regio. Wat is precies de verdeel-technische aanpassing en hoe worden de 
deelnemende gemeenten hierdoor geraakt? 

Antwoord Zwolle ontvangt als centrumgemeente de uitkering vrouwenopvang van het Rijk. Het Rijk verdeelt 
de uitkering op basis van enkele verdeelmaatstaven (bijvoorbeeld aantal inwoners of aantal 

mailto:r.tel@zwolle.nl
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eenouderhuishoudens). De verdeel-technische aanpassing betreft de landelijke bijstelling van de 
aantallen obv actuele gegevens over bijvoorbeeld het aantal inwoners.
De door Zwolle ontvangen uitkering (als centrumgemeente) zetten we door naar de bestuurlijke 
samenwerking vrouwenopvang. Daar wordt bepaald hoe de middelen worden ingezet.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jan van Dijk
Telefoon 038-498266

Email j.van.dijk@zwolle.nl

GL beslisnota tarievennota 2023 correctie gebaseerd op situatie maart/april 2022

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op beslisnota tarievennota 2023

Pagina nummer 2

Doelnummer Argumenten, 1.1.

Vraag Hier wordt aangeven dat de correctie wordt gebaseerd op de situatie van maart/april 2022. Welk 
cijfer wordt hier exact mee bedoeld, CPI? En waarom is deze periode specifiek gekozen?

Antwoord Het inflatiepercentage voor gemeentelijke tarieven bepalen we voor 50% op basis van de 
gemeentelijke loonkosten (CAO) en voor 50% op basis van de prijsindex Bruto Binnenlands 
Product (berekend door het Centraal Planbureau). 
Jaarlijks wordt omstreeks april het inflatiepercentage voor het komende begrotingsjaar bepaald, 
omdat het opstellen van de begroting voor de zomervakantie wordt opgestart. Eventuele mutaties 
in de loonindex en prijsindex na het opstellen van de begroting worden via nacalculatie verwerkt in 
het inflatiepercentage van begrotingsjaar +1. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jan van Dijk
Telefoon 038-4982664
Email j.van.dijk@zwolle.nl

GL informatienota HSD benaderen kandidaten

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op  informatienota HSD

Pagina nummer 22

Doelnummer Spoor 4, Participatie: het potentieel verzilveren, kandidaten

Vraag Hier wordt aangegeven dat kandidaten meermaals via verschillende kanalen zijn benaderd. Welke 
kanalen zijn dit en zijn kandidaten ook fysiek of telefonisch benaderd?

Antwoord De kanalen die zijn benut zijn post (aantal keer flyers op huisadres), social media van betrokken 
organisaties, maar ook posters bij bijvoorbeeld het Sociaal WIjkteaam. Daarnaast is er indirect 
aandacht voor geweest in de media waarin kandidaten vertellen over ervaringen.

Er is bewust voor gekozen om mensen niet direct hierop te wijzen. De aanpak gaat uit van de 
intrinsieke motivatie van de kandidaten. En aangezien de gemeente ook de rol van 
uitkeringsverstrekker heeft, kan een kandidaat het idee hebben dat hij of zij de kans niet mag 
afslaan. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Trudy Busweiler
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Telefoon 06 – 15 85 98 70
Email t.busweiler@zwolle.nl

GL beslisnota Tarievennota 2023 contract Rova

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op  beslisnota Tarievennota 2023

Pagina nummer 10

Doelnummer 3.2 Afvalstoffenheffing, Ad 2. Contract Rova

Vraag Hier wordt aangegeven dat de ROVA indexeert met 4.43% op welk cijfer is dit gebaseerd? CPI? 
Wat staat er precies in de overeenkomst tussen ROVA en Gemeente Zwolle over indexering?

Antwoord
De indexering van ROVA is vastgelegd in de dienstverleningsovereenkomst die de gemeente met 
ROVA heeft. Deze index wordt voor alle deelnemende gemeenten op identieke wijze toegepast. 
Voor de bepaling van de ROVA-index wordt gebruik gemaakt van twee door het Centraal Bureau 
voor de Statistiek gepubliceerde indexen, te weten het prijsindexcijfer (CPI) en de ontwikkeling van 
de loonkosten (loonindex-cijfer).

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Astrid van Voorst
Telefoon 06-22385125
Email a.van.voorst@zwolle.nl

GL berap 1.3.2 personeelsgebrek leerlingenvervoer

Gesteld door fractie GroenLinks

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2
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Doelnummer 1.3.2 Doorgaande leerlijnen

Vraag Personeelsgebrek Leerlingenvervoer:
Welke oplossing is er na de herfstvakantie? Is deze structureel? Betaalt Munckhof/vervoerder mee 
in de compensatie: waarom wel/niet?

Antwoord Het werven van extra personeel gaat onverminderd door. Verder zal de focus gaan liggen op het 
verminderen van instroom en het verstevigen en versterken van het voorliggend veld. De 
compensatieregeling is niet structureel maar geldt als tijdelijke buffer. Met Munckhof wordt het 
gesprek gevoerd over de gemaakte kosten. Wij informeren u binnenkort verder via een 
raadsinformatiebrief.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Matthijs Barendse
Telefoon
Email  038-4982895

T : 06-50070539
@: m.barendse@zwolle.nl

GL berap 3.1.2 voortzetting programma GHNT

Gesteld door fractie GroenLinks

mailto:m.barendse@zwolle.nl


Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 10 van 11

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2
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Doelnummer 3.1.2 Aanpak huiselijk geweld
Om de doelstellingen voor de aanpak, na afloop van de formele looptijd van het programma 
GHNT, voort te kunnen zetten op regionaal niveau, heeft het demissionair kabinet voor het jaar 
2022 extra middelen (€ 75.000) ter beschikking gesteld voor het continueren van onderdelen van 
het programma, waaronder de regionaal projectleiders

Vraag Welke andere onderdelen van het programma worden voortgezet naast de regionaal 
projectleiders? Wat zijn de kosten per onderdeel voor Zwolle voor de komende periode?

Antwoord Met subsidie van GHNT zijn enkele pilots/projecten in onze regio ontwikkeld. Enkele projecten zijn 
afgerond en grotendeels geïmplementeerd. Een belangrijk project dat in 2021 is gestart wordt in 
2022 voortgezet vanuit de beschikbare subsidie. Dit is het project ‘Versterken van kwaliteit van 
lokale teams’. Dit omvat onder meer brede deskundigheidsbevordering voor lokale teams en 
ketenpartners, doorontwikkeling van het Veiligheidsplan en inzetten op Traumascreening en 
Traumasensitiviteit. Hier is ook in 2022 nog flink in geïnvesteerd in de hele regio. De projectleider 
heeft hier een grote rol in gespeeld. Zowel de kosten van de projectleider als het project zijn 
mogelijk gemaakt vanuit een bijdrage/subsidie vanuit GHNT. 

Portefeuillehouder  Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Antje Profijt / Elwin Foppen
Telefoon
Email

GL informatienota De inzet op mensenrechten (sheltercity) budgetten onder doel 1.1.2
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Heeft betrekking op informatienota De inzet op mensenrechten (sheltercity)
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Doelnummer Financien: In de begrotingsteksten vindt u voor 2023 budgetten voor Shelter City onder doel 1.1.2.

Vraag Ik kan dit doel niet terugvinden. Klopt de benummering of zoek ik verkeerd?

Antwoord In de begroting staat een verwijzing naar inzet op mensenrechten onder doel 1.1.2,  pagina 17. 
Doel 1.1.2 Samenkracht | Begroting 2023 (begroting-2023.nl)

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Willemien Wiegersma
Telefoon 0650167016
Email w. wiegersma@zwolle.nl

GL informatienota Zwolse Energie Monitor 2022 netwerkverzwaring
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Heeft betrekking op GL informatienota Zwolse Energie Monitor 2022 netwerkverzwaring
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Doelnummer Duurzame opwek

Vraag Er wordt gesproken over de voorwaarde van netwerkverzwaring om de doelstelling duurzame 
opwek te behalen. Is er een tijdspad bekend voor wanneer deze netwerkverzwaring gerealiseerd 

https://zwolle.begroting-2023.nl/p39815/doel-1-1-2-samenkracht
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moet zijn/is? En kan deze geschetst worden?

Antwoord Voor het deel van Zwolle dat is aangesloten op het station bij de Hessenweg zal dit rond 2028 
zijn. Voor het deel van Zwolle dat is  aangesloten op de twee andere stations (Frankhuis en 
Weteringkade) zal dit voor 2030 zijn.

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Tim Idema
Telefoon 038-4982787
Email t.idema@zwolle.nl


